
Styremøte 

 

03.03.2025 

Kl. 11:15 

 

Til stede: 

Leder    Eirik Birkeland 
1. nestleder   Trond Tidemann Haugbjørg 
2. nestleder   Frode Nirisen 
Styremedlem/HVO  Anbjørn Lærdal 
Styremedlem/HVO  Arild Emanuel Andersen 
Styremedlem/HVO  Bjørnar Berger 
E-K land leder/HVO  Ståle Skretting 
E-K Nepco leder  Per Øyvind Henriksen 
Observatør/HVO  Fredrik Andrè Gitlestad 

 

1. Åpning 
1.1. Eirik åpnet møte kl. 11:15. 

 
2. Protokoller og referater 

2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 11. februar. Referatet ble 
godkjent. 

2.2. Eirik gikk gjennom referat fra ekstraordinært styremøte 18. februar. Referatet 
ble godkjent. 
 

3. Organisasjon og verving 
3.1. Medlemsoversikt. Trond orienterte at medlemsoversikten ikke er oppdatert og 

at det derfor ikke er informasjon om dette på dagens møte. 
 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 
4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Diskusjon med bedriften angående Ekofisk-Komiteen sin bruk av 
hjemmesiden på internett. 



- Gjennomføring av nytt internt AML kurs for ledere og andre i henhold til 
protokoll. 

- Bekreftelse på at det er foretatt juridiske vurderinger opp mot norsk 
regelverk før innføring av Cyberhaven. 

- Timeføring ved forsinket flight Eldfisk. 
- Vi har påpekt drøftingsplikten som foreligger i forbindelse med inntak av 

lærlinger. 
- Oversikt prosjekt innleie før og under SD 2025. 
- Vi har påpekt drøftingsplikten som foreligger før innleie fra 

produksjonsbedrift. 
- Timeføring ved beredskapstrening for nattskiftpersonell. 
- Retten til sykepenger etter tilbakekomst fra redusert stilling. 
- Drøfting ny stillingsbeskrivelse i SV Mekanisk. 

4.2. Gjennomgang aksjonslogg. Trond informerte om aktuelle saker fra 
aksjonsloggen som må gjennomgås av styret før årsmøtet. 

4.3. Uttalelse fra EK-ung. Trond gikk gjennom en uttalelse fra EK-ung som omtaler 
bekymring i forbindelse med bedriftens avgjørelse om å halvere antallet 
lærlinger som tas inn i bedriften. Styret ble enige om følgende innstilling til 
årsmøtet: Ekofisk-Komiteen stiller seg bak uttalelsen fra EK-ung. Uttalelsen 
oversendes bedriften og forhandlingsutvalget i Ekofisk-Komiteen. 

 
5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dagens dato. 
Regnskapet viser vi er innenfor budsjett. 

5.2. Årsmøteforberedelser. Resten av tiden på dagens møte ble brukt på dette 
punktet. Eirik gikk gjennom innholdet i mappe for årsmøtet 2025. Blant sakene 
som ble gjennomgått var dagsorden, bordoppsett, timeplan og Eirik sin 
åpningstale. Årsmøtet 2025 arrangeres 4. og 5. mars. 
 

6. Andre pågående aktiviteter. 
6.1. Ingen saker innmeldt 

 

Møtet avsluttet kl. 16:30 

Referent: Ståle Skretting 


